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Bemutatkozás: 

 

Koller László Olivér vagyok, utolsó éves kémia alapszakos hallgató. 2002 május 

27-én születtem Esztergomban, és eddigi életem nagy részét a Komárom-Esztergom 

megyei Oroszlányban töltöttem. Tatabányán érettségiztem, majd egy évre Esztergomba 

mentem egy technikusi képzést elvégezni. Ezt követően, az egyetem előtt, kihagytam egy 

évet, amit főleg utazással töltöttem. 2022 őszén kerültem az ELTE TTK Kémia 

alapszakjára, és kezdtem meg itteni tanulmányaimat. 

 

Tapasztalatok: 

 

A középiskolai évek alatt alapítótagja voltam egy diákpártnak, a FÉSZ (Fiatalok 

Érték Szövetsége) -nek. Ennek Komárom-Esztergom megyei elnöke voltam a 

megalakulásától egészen az ilyen formátumban való létezésének végéig (összeolvadt egy 

másik diákszervezettel). Itt főként koordinációs munkákat végeztem, mind 

adminisztratív, mind aktív fizikai formában, 2017-2020 közötti időszakban, 

2023 őszén lettem az ELTE TTK HÖK képviselője, és még abban a ciklusban, a 

következő év áprilisában Gombás Andrást követve átvettem a tanulmányi referens 

tisztséget. 

Az elmúlt egy évben sikerült teljesen belerázódnom a tisztségbe, és ebből kifolyólag 

a legnagyobb előnyom a munka során az, hogy otthonosan mozgok már ebben a 

rendszerben.  

Az eddigi munkáimról szóló beszámolóim ide kattintva érhetőek el. 

 

 

A jelenlegi ciklust érintő tervek: 

  

 Az elmúlt időszakban nagyon fontos helyre került az OHV-kérdőívek kérdése. 

Nagyjából másfél éve vannak ezzel kapcsolatosan sugdolózások, és gyengébb 

próbálkozások, de most úgy tűnik, hogy a többi kar közös segítségével ebből lehet is 

valami. Szeretnénk ebben a ciklusban létrehozni karonként olyan fókuszcsoportokat, ahol 

elsősorban nem HÖK-ös hallgatók véleményét gyűjtjük össze az OHV-kérdőívekkel 

kapcsolatban, hogy mit látnának szívesen a jövőben, mit tartanak feleslegesnek a 

jelenlegiben, etc... Emellett, szeretnénk felméréseket végezni az oktatók között is, 

elsősorban szakonként (kellő erőforrások mellett akár intézetenként), hasonló 

kérdésekkel, mint a fent említettek. Érdekes lenne annak is utánajárni, hogy mennyire 

tudják az oktatók integrálni a kapott eredményeket, ha egyáltalán veszik ezeket még 

visszajelzés értékűnek. 

 Ezzel a gondolattal átfedésbe is kerültem a következő, a ciklusra tervezett egyik 

olyan témára, amit szintén magas prioritásúnak gondolok; a Tanulmányi-és Tudományi  
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Bizottság munkájának felpezsdítése. Nem érzem úgy, hogy az elmúlt ciklusban kellő 

figyelem fordult volna a tanulmányi oldalra, ezen mindenképpen változtatnék.  

Mindenekelőtt, szeretném, ha a bizottsági tagok által lenne egy teljes átfedésünk 

az egész karra vonatkozóan. Értem ezalatt azt, hogy minden szakterülethez tartozó 

Intézeti Tanácsból legyen legalább egy delegált a tagok között, hogy az információ 

egyszerűbben tudjon áramolni, és szélesebb körbe jusson el. Nem elhanyagolhatóan 

származik ebből egy olyan előny is, hogy ezáltal a tagok érdemben tudnak hozzászólni a 

felmerülő témákhoz, mivel az közvetlenül körbeveszi őket, vagyis a bizottságon belül 

idővel elérhető egyfajta integritás.  

 További célom, hogy a bizottság tagjai aktívabban bekapcsolódjanak a tanulmányi 

(és természetesen a tudományos) oldalt érintő kommunikációs és rendezvényszervezési 

feladatokba. Erre a ciklusra két ilyen kidolgozását is kitűztem célul: egy őszi, és egy tavaszi 

tájékoztató.  

 Az őszi tájékoztató általánosabb hangvételű lenne, és elsősorban elsőéves 

hallgatókhoz szólna. Az alapvető tanulmányi dolgokat szeretném itt elővenni, ami a 

tárgyfelvétel, a kreditek rendszere, a Neptun használata, és minden, ami általánosan 

minden egyetemistával szembe jöhet új információként az első időszakban. Tudom, hogy 

ezeket az általános dolgokat minden hírcsatornán keresztül igyekszünk tisztázni, de 

biztos vagyok benne, hogy egy ilyen teljes kari eseményre van igény és érdeklődés is.  

 A tavaszi tájékoztató inkább az alapképzés végén járóknak szólna, ez főként a 

záróvizsgázás, szakdolgozati munka és a további felvételit szeretném elővenni. Ez is egy 

általánosabb előadás lenne (bár abban is látok fantáziát, hogy ezt szakterületspecifikusra 

tervezzük idővel, de azt hiszem, első levegővétellel egy karit kellene megalkotni), minden 

szakterületnek szólna egyszerre. 

 Mivel mindkettőt szeretném kari szinten tartani elsősorban, nem pedig 

szakterület/intézetspecifikusan, nagyon nagy területet kell átölelnie az átadott 

információnak, és nyilván, emészthető mennyiségben és minőségben. Szeretném kerülni 

a túlságosan jogszabálycentrikus, paragrafus-idézős megközelítést. A cél sokkal inkább 

az, hogy a hallgatók világosan, közérthetően kapjanak választ a legfontosabb kérdéseikre. 

Ez lesz a Tanulmányi-és Tudományos bizottság tagjainak az egyik, a ciklusra kijelölt 

feladata, hogy közösen megalkossuk a fenti tájékoztatókat úgy, hogy minden lényeges 

információt magába foglaljon mindenkinek. 

 

 Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatom! Kérdéseitekkel bátran keressetek! 
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